

<<世界经济与中国>>

图书基本信息

书名：<<世界经济与中国>>

13位ISBN编号：9787500544203

10位ISBN编号：7500544200

出版时间：2000-1-1

出版时间：中国财政经济出版社

作者：王洛林

版权说明：本站所提供下载的PDF图书仅提供预览和简介，请支持正版图书。

更多资源请访问：<http://www.tushu007.com>

<<世界经济与中国>>

书籍目录

综合篇

Overall Review

社会主义市场经济理论的形成和重大突破

The Formation and Major Breakthroughs of the Theory of Socialist Market Economy

深化改革, 加强管理, 依法理财

Deepening Reform, Strengthening Management, Handling Financial Affairs in Accordance with the Law

经济社会发展的目标及主要任务

Regulatory Targets and Major Tacks for Future Economic and Social Development

经济全球化过程中的政治稳定与国际关系

Political Stability and International Relations in the Process of Economic Globalization

in the Process of Economic Globalization

专题篇

Special topic

中国的国有企业与外商在大陆的投资前景

Reform of State-owned Enterprises and Prospects of Foreign Investment in the Mainland of China

论中国的资本管制

On China's Capital Controls

经济转型时期的扶贫计划与社会安全网

Social Safety Net and Poverty Alleviation Programs in the Economic Transition

中国农业变革的制度分析

Rural Transformation in China:An Institutional Analysis

版权说明

本站所提供下载的PDF图书仅提供预览和简介，请支持正版图书。

更多资源请访问:<http://www.tushu007.com>